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Primera reunió 

Mancomunitat 

per a tref 

ajuntaments 
LLAGOSTERA (Del nostre 
corresponsal Joan Ventura 
Brugulat). — Els Ajuntament i 
Associacions de Veihs de Cal
des de Malavella, Cassà de la 
Selva i Llagostera, van cele
brar en el primer dels pobles 
esmentats, dijous passat, una 
reunió de treball, per tractar 
la possible mancomunació 
d'un determinat nombre de 
serveis i alhora estudià la ne
cessitat de previsions per un 
futur immediat. 

La taula rodona estava for
mada per Lluís Comatada i 
Plató Pérez de l'Ajuntament 
de Caldes; Santi Vizcaíno de 
rAA.VV. de Caldes, Ma. Do
lors Godoy de l'Ajuntament 
de Cassà; Ramon Rabassedes i 
Jaume Pérez de l'AA.VV. de 
Cassà; Josep Codina i Jaume 
Viüas de l'Ajuntament de Lla
gostera; i Joan Ventura i Este
ve Fa de l'AA.VV. de Llagos
tera. La iniciativa de la reunió 
és arran d'unes trobades que 
d'ençà del mes de maig d'en
guany mantenen les tres asso
ciacions de veihs i que els han 
portat a preveure una sèrie de 
problemes comuns que poden 
sol.Iucionar-se de seguir enda
vant les reunions. 

Temes prioritaris eren: ins
titut d'ensenyament de 2on. 
nivell, poliesportiu cobert, 
centre sanitari i serveis, com 
escorxadors, escombraries, ai
gües, etc. 

La qüestió bàsica, però, se 
centrà en la necessitat de cla
rificar la proposta de què una 
futura mancomunació de ser
veis estès instal·lada al mig del 
triangle que formen les tres 
poblacions; o bé en contra
partida que es distribuís se
gons la disponibilitat i recur
sos de cadascun. 

Aquest tema fou el més 
debatut, car si en un principi 
tothom estava d'acord en la 
necessitat d'aglutinar determi
nats serveis, no s'ho estava en 
la forma. Així s'esboçà un pla 
de treball per una propera 
reunió a Llagostera en un ter
mini de quinze dies, perquè 
cada estament ho pugui con
sultar i estudiar amb els res
pectius companys. 

Per a la seva seguretat i com a garantia d'autoritat 

Els municipals de Figueres volen armes 
FIGUERES (De la nostra redacció, per N . G . ) . - Els guàr
dies municipals de Figueres han fet arribar a l'Alcaldia una 
instància amb registre d'entrada en la que demanen poder 
portar armes, a ser possible pistola de reglament. Argumen
ten la seva petició al·legant que necessiten fer prevaldré la 
seva autoritat i també per la seva seguretat personal i la se
va integritat física. 
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Paco Gonzàlez, President de 
la Comissió Informativa de Go
vern local i com a tal encarregat 
de la seguretat ciutadana va dir a 

• PUNT.DIARI al respecte:"Aques
ta sol.licitud de la policia Muni
cipal està en funcions d'una pro
posta que hi ha sobre la taula i 
que tracta de la reorganització 
i racionalització de tota la poli
cia municipal. Aquest dossier 
que et dic ja està preparat i figu
ra en l'anomenat Pla d'Acció 
General Municipal del Govern 
Local". En el dossier que té pre
parat Paco Gonzàlez hi ha un es
tudi detallat per a la reforma de 
la Policia Municipal, a la qual se 
li distribueixen tres tipus de fun
cions; la de la seguretat ciutada
na pròpiament dita, la regulació 
del trànsit i el de policia fiscal 
vigilant les llicències d'obres i 
permisos municipals. 

De momentjles porres 

Fa unes setmanes que la po

licia municipal de la ciutat va ser 
dotada de les corresponents por
pres, i això pels mateixos rnotius 
pels que demanen ells les pisto
les. 

Un policia municipal al qual 
vàrem consultar sobre això ens 
indicà que amb les porres no n'hi 
havia prou, que hi havia situa
cions difícils en les que feia fal
ta una pistola. 

El ponent de Govern local no 
ha volgut donar una respostaim-
mediata, "la cosa de l'arma no es 
tracta de dir ni sí ni no, sinó que 
passa per aquesta reorganització 
que t'he dit abans". 

EI que si farà la policia muni
cipal, són pràctiques de tir con
juntament amb la Policia Nacio
nal, perquè segons Pago Gonzà
lez "després de la restructuració 
els que els correspongui de por
tar-ne sàpiguen fer-les funcionar 
bé, i per casos d'emergència molt 
particulars tota la policia munici
pal ha de saber com va un arma". 

•'lüs municipals no volen restar a la saga dels "nacionals" 

Tot queda pendent d'una res
tructuració que si es fa tal com 
ens han assenyalat l'encarregat 
de la Comissió de Governació, 
representarà un augment consi

derable de la plantilla munici
pal que s'haurà de dotar d'uns 
mitjans tècnics amb que actual
ment no es compta. 

Presentació dels centres de TAIt Empordà i el Gironès 

'̂ La psicopedagogia ha de 
ser finançada públicament'' 
FIGUERES (De la nostra Re
dacció, per Narcís Genis). Els 
Centres Psicopedagògics d'Orien
tació diagnòstic i reeducació, 
que funcionen actualment a les 
nostres comarques i concreta
ment a l'Alt Empordà i al Gi
ronès, es varen presentar di
vendres el vespre a Figueres. 

En l'esmentada presentació hi 
havia psicòlegs, pedogocs i ree-
ducàdors, que porten el centre a 
Figueres i a Girona. 

Un servei públic 

S'explicà una mica quins són 
els objectius, les funcions i el fi
nançament d'aquest centre, que 
si bé en aquest moments econò
micament funciona com a pri-

ASSOCIACIO DE PARES D'ALUMNES 
DE L'INSTITUT NACIONAL DE BATXILLERAT 

J. VICENS VIVES 
CONVOCATÒRIA 

ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA, a celebrar, a 
la Sala d'Actes de l'Institut, el proper dia 29 d'aquest 
mes, a les 21'30 hores, en primera convocatòria i a 
les 22 en segona, amb el següent 

ORDRE DEL DIA 
l.er Lectura i aprovació, si s'escau, de l'Acta de 

l'assemblea anterior. 
2.on Memòria del curs 1978-79 i projectes respec

te a l'actual Curs 
3.er Estat de Comptes 
4.art Renovació preceptiva de representants de 

curs que cal elegir, per formar part de la Jun
ta. 

5.è Preguntes i suggeriments. 

Prèviament a l'Assemblea, l'iLlustre Sr. Director 
del Centre, en Joaquim Mascort i Rafart, informarà 
sobre problemàtica i projectes per al Curs 1979-80. 

Girona, novembre del 1979 
LA JUNTA 

vat, s'ha estat gestionant prop 
de diferents organismes oficials. 
Ministeri de Sanitat i d'Ensenya
ment Generalitat, Diputació, 
Ajuntaments per poder funcio
nar com a una entitat pública al 
servei de l'orientació i assistèn
cia psicopedagògica a pares, 
professors, nens i donar un 
diagnòstic i tractament a 
adults i nens amb coeficient 
d'intel.ligencia normal i proble
màtica escolar, de parla o caràc
ter. Segons que diu el dossier del 
centre "en ésser un servei pú
blic pretenem que la nostra fei
na sigui finançada en la seva to
talitat per diverses entitats públi
ques, per tal que puguem oferir 
un servei més ampli de preven
ció, assessorament i formació 
escolar i familiar". 

Les funcions del centre es po
den concretar amb el diagnòstic 
de les problemàtiques psicope-
dagògiques, l'activació de les 
funcions mentals, la reeducació 
del llenguatge oral i escrit, la 
reeducació psicomotriu, la psico
teràpia (individual i familiar), as-
sesorament als pares, assesora-
ment a profesionals de l'ense
nyament, assistència psicopeda
gògica en els centres escolars i 
orientació professional. 

La relació del personal, a Fi
gueres al servei del diagnòstic, 
orientació i assitència escolar, el 
porten Albert Fita, Dolors Gar
cía i Núria Tarradellas, el servei 
de reeeducació Núria Tarradellas 
Lina Julià, Carme Jurnet i Mont
se Palma. El domicili és a la 
Ronda Firal 23, 5 è, A (Tl. 
503216) a Figueres, i a Girona a 
la Rda. Pare Claret, 9, entresol, 
ler. (Tl. 203178) i el personal 
encarregat del diagnòstic i orien
tació es Albert Fita, i Marta Gar
cía, mentre que el servei de ree
ducació són Maria Àngels Guda-
yol, Carme Jurnet, Maria Àngels 
Omedes i Núria Ribas. 

Els centres tant del Gironès 
com els de l'Alt Empordà tenen 
fet un dossier en el que hi ha 
les estadístiques dels llocs de 
procedència dels nens diagnos
ticats i tractats, els pobles, els 
tipus d'escola, el nombre de ser
veis, la problemàtica que presen
ten,-els diversos tractaments, la 
relació edat curs, la procedència 
dels nens, els seveis d'assistència 
escolar. 

Aquest centre està inscrit en 
el registre d'entitats del Ministeri 
de Sanitat i Seguretat Social del 
tipus de Recuperació i Reabilita-
ció de minusvàlids. 

Aquesta és la foto 

Josep Ensesa 

í rSkal Club 

GIRONA (De la nostra Re
dacció). — Aquest sí que és 
r "Avi Ensesa" de debò. Dis
sabte passat, per error, donà
vem la foto del Sr. Pi Figue
ras, però la d'avui, de Crosa 
Mauri, és inconfundible: ca
bell blanc, rostre ressec i fort 
com un vell cep de vinya i ga
nes de fumar-se autèntics ha
vans... 

Aquest és l'home de S'A-
garó, el peoner de la Costa 
Brava, que abans de Nadal se
rà nomenat Soci d'honor de 
l'Skal Club Girona en el de
curs d'un sopar de gala a 
l'hostal de La Gavina. 

Farmàcies de torn 

ALT EMPORDÀ 

carnet 
RIPOLLÈS 

FIGUERES: Feia. Perxas, 
Rambla 36 

ROSES: Feia. Gonzàlez, Gran 
Via, s/n 

GARROTXA 

OLOT: Feia. Vayreda, Sant 
Rafel, 28 

BESALÚ : Feia. Gratacòs. 

RIPOLL: Feia. Sargatall, PI. 
Sant Eudald, 1 

CAMPRODON:Feia. Joaquim 
Soler 

SANT JOAN DE LES ABA
DESSES: Feia. Sunyer. 

CERDANYA 

PUIGCERDÀ: Feia, Ciurana, 
José Antonio,19 

AíBRERi 
/ont Jordi 
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Méndez Núne2,22 - Figueres 

Amb motiu del ler. aniversari 
PREUS ESPECIALS DE 

LES JOGUINES 
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